
 
                                                        

Dato   Tirsdag 28.02.23, møte nr. 3/2023.  
Tilstede Magrit Kilen Stoebner, Tove Wangensten, Rune Olsen, Bjørn Slaatten, 

Christin Ottmann 

Ikke tilstede Inger Louise Stange, Elisabeth Sageng 

I tillegg møtte Daglig leder Charlotte Storm 
Protokoll Christin Ottmann 

 
 
Følgende saker ble behandlet: 
 
Sak Beskrivelse og konklusjon 
14.23 Godkjenning innkalling og protokoll fra møtet 02.02.23 (utsatt fra forrige 

møte) og møtet 13.02.2023. 
 
Styret godkjente innkalling og protokoller fra to tidligere møter. 

15.23 Regnskap: 
 
Litt bedre resultat enn forventet ifølge budsjett. Strømutgifter er den største 
utgiften. 
 
Økning i medlemsinntekter, men kostnadene er fortsatt høye. 
 
 

 
.  

16.23 
 
 
 
 
 
 
 
 

Budsjett: 
 
Underskudd på 385.000 som foreningen har økonomi til å dekke. 
 
 
 
 

17.23 
 

Handlingsplan 20232-2024: 
 
Gjennomgang av handlingsplanen som har fokus på tre områder: Medlemmer, 
Økonomi & Organisasjon/Administrasjon.   
 
Etablert et “Markedsråd” i samarbeid med Fr.stad, Oslo og Bærum. 
 

18.23 Årsberetning Friskis 2022: 
Gjennomgang av årsberetning til årsmøte. 
 
 

19.23 Husleiekontrakt: 
Daglig leder og styreleder har hatt møte med Huseier. Vi får foreløpig fortsette 
med en husleie som er redusert med 20%. Nytt møte avtalt 29.03.2023. 



 
                                                        

 
 
 

20.23 Praktiske detaljer for Årsmøte: 
Styreleder redegjorde for gangen i årsmøte. 
Årlig kontingent forblir uforandret. 
 

21.23 Eventuelt: 
Kort redegjørelse fra DL vedr ansettelsesprosessen. 
 
 
Friskis skilt: søknad sendes kommunen. 
 
Frosting på vinduer i stor sal og spinning sal reduseres. 

 


